
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 608 af 28. maj 2014 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Morten Østergaard 

/ Preben Bialas 
  

21. juni 2014 
J.nr. 14-3014353 
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Spørgsmål 

I forlængelse af samrådet om offentlige restancer (samrådsspørgsmål AA) den 27. maj 

2014 bedes ministeren oplyse følgende: 

 Kan ministeren bekræfte, at der, da EFI blev igangsat og viste sig ikke at fungere 

tilfredsstillende, blev overført 320 medarbejdere til inddrivelsesområdet? 

 Hvad er status? Hvor mange af disse medarbejdere arbejder stadig på inddrivel-

sesområdet? 

 Hvor mange af disse medarbejdere forventes at blive på inddrivelsesområdet – 
og hvor længe 

 

Svar 

SKAT har oplyst følgende, som jeg kan henholde mig til: 

 

”I januar 2014 traf SKATs direktion beslutning om midlertidigt at indlåne 60 medarbej-

dere i en 3 måneders periode (svarende til ca. 15 årsværk) til forretningsområdet Inddri-

velse fra andre dele af SKATs organisation. Disse medarbejdere blev hovedsageligt an-

vendt til at løse opgaver i forhold til Skattekontoen. Indlånet af de 60 medarbejdere er 

ophørt den 15. maj 2014, og medarbejderne er returneret til deres oprindelige forret-

ningsområder.  

 

Udover ovennævnte indlån har SKAT inden for forretningsområdet Inddrivelse, der 

udgør ca. 1.200 medarbejdere, periodisk omdisponeret op mod 320 medarbejdere fra 

deres normale driftsopgaver i inddrivelsesorganisationen til opgaver i forbindelse med 

afbrydelse af forældelse samt sikring af datakvalitet. Det vil også fremover være en del af 

den normale disponering af ressourcerne i SKATs inddrivelsesområde, at der kan om-

disponeres således, at ressourcerne anvendes, hvor det aktuelt er hensigtsmæssigt” 
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